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متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: تفسیر آیه «کنز» در سوره تکاثر را بفرماد؟ در کتاب منهای فقر و کلام

جاودانه آقای حکیمی سخنان زیادی در مورد عدالت در حکومت اسلامی آمده است مانند اینکه امام

کاظم می فرمایند: اگر در حکومت اسلامی عدالت برقرار باشد فقیر نخواهد بود. اکنون می دانیم که

تلاشهای زیادی در این خصوص صورت پذیرفته اما هنوز ریشه های فقر بصورت قارچ گونه ای در حال

افزایش اند نظر جنابعالی در این خصوص چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مسئلهی تکاثر موضوع مهمی است که با تأکید بر اقتصاد مقاومتی و تأکید

بر عدالت اجتماعی باید حلّ شود. ما گرفتار تاریخی هستیم که مردم ثروت را غنا میدانند، در حالیکه

باید طاعت الهی را غنا و بهرهمندی بدانند. به گفتهی آیتاالله بهاء الدینی؛ آیت االله بهجت ثروتمند

واقعی بود. موفق باشید


